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Beste Lommelaar,

Als nieuwe voorzitter van N-VA 
Lommel ben ik erg trots om jullie 
onze nieuwste editie van ons huis-
aan-huisblad te mogen voorstellen. 
Niet alleen ons huis-aan-huisblad 
is nieuw, ook ons lokaal afdelings-
bestuur werd vernieuwd. Op onze 
website lommel.n-va.be kunt u 
kennismaken met onze nieuwe 
bestuursploeg. Zeker doen, zou ik 
zeggen!

Wij hebben er als nieuwe, gemoti-
veerde bestuursploeg alvast veel zin 
in om jullie te vertegenwoordigen in 
de zeer drukke, doch erg boeiende 
periode die voor ons ligt.

In deze editie laten we onder andere 
onze schepenen, Karel Wieërs en 
Johan Bosmans, aan het woord. 
Peter Luykx schreef een stukje 
n.a.v. de 20e verjaardag van onze 
afdeling. Jan Geurts heeft dan weer 
een welverdiend woord van dank 
klaar voor ons zorgpersoneel, dat 
de afgelopen jaren in de moeilijkste 
omstandigheden het beste van 
zichzelf gaf. 

Ik wens u veel leesplezier en een 
fi jne zomer toe.

Hopelijk tot binnenkort, in Lommel!

Kristof Beckers
voorzitter N-VA Lommel

Dossier stikstof: een moedige minister
ZUHAL DEMIR
Stikstofverbindingen zijn problematisch voor de gezondheid: een dergelijke verbinding is 
ammoniak, wat ontstaat door de vermenging van mest met urine. Een belangrijke oorzaak 
van de toename van de stikstofuitstoot is de groei in het houden van vee en het gebruik van 
de mest van dat vee, waardoor onder andere ammoniak in de bodem terechtkomt. 

In Nederland ontstond in 2019 een acute 
stikstofcrisis, met een volledige vergun-
ningsstop en het stilvallen van een deel 
van de economie tot gevolg. Ook Vlaan-
deren kent dit probleem al vele tientallen 
jaren en eindelijk durft minister Zuhal 
Demir de verantwoordelijkheid opnemen 
om tot een oplossing te komen. Stikstof zie 
je en ruik je niet. Dit maakt het moeilijk 
om drastische maatregelen aanvaardbaar 
te maken.

Desondanks bereikten de ministers Zuhal 
Demir (N-VA) en Hilde Crevits (CD&V) 
na maanden onderhandelen een ak-
koord over de Vlaamse Programmatische 
Aanpak Stikstof (PAS). Die aanpak heeft 
tot doel onze Vlaamse natuur te bescher-
men, te laten heropleven en daarnaast de 
gezondheid van de mensen te beschermen: 
een nobele doelstelling, toch?

Ondanks onze grote sympathie voor de 
boeren is de PAS-aanpak absoluut nood-

zakelijk en zal dit inderdaad mogelijk 
leiden tot het sluiten – tegen een eerlijke 
vergoeding – van een 40-tal van de 21.000 
landbouwbedrijven in Vlaanderen. Een 
openbaar onderzoek dat tot 17 juni loopt, 
zal hier duidelijkheid over scheppen en 
eventueel uitzonderingsmechanismen 
toestaan voor kleine, familiale bedrijven 
en biolandbouwers.

Helaas zijn er binnen de Vlaamse regering, 
die tot dit PAS-akkoord heeft besloten, 
door lobbycampagnes van belangengroe-
pen tegengestelde en opportunistische 
stemmen te horen. Zinloos lobbywerk, 
want indien Vlaanderen dit PAS-akkoord 
niet realiseert, zal Europa haar hiertoe 
dwingen… in de hoop dat het dan niet te 
laat is. In elk geval: minister Zuhal Demir 
neemt in een zeer moeilijk dossier haar 
verantwoordelijkheid en dat is ten zeerste 
te bewonderen !  

Karel Wieërs, schepen

Minister Zuhal Demir 
met de Lommelse 
schepen Karel Wieërs.

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Lommel De Korrel van Lommel 

www.n-va.be/lommellommel@n-va.be N-VA Lommel

JUNI 2022, NR. 1    I    V.U. KRISTOF BECKERS, KONINGIN ASTRIDLAAN 3/0301, 3920 LOMMEL



Dikke pluim voor personeel en vrijwilligers in woonzorgcentra
Het is een open deur intrappen als je zegt dat er de voorbije 
tweeënhalf jaar keihard gewerkt is in onze twee woonzorg-
centra, Hoevezavel en Kapittelhof. Dat geldt trouwens voor 
alle woonzorgcentra in het land. 

Al het zorgpersoneel heeft onder grote druk het beste van 
zichzelf gegeven om de bewoners te beschermen tegen het 
coronavirus en hen de best mogelijke zorg te geven. Dit 
gebeurde vaak ten koste van hun eigen privéleven. Ons 
zorgpersoneel was vaak de vervanger van familieleden die 
niet meer binnenmochten in het WZC, ze moesten dikwijls 
bewoners opvangen met hun verdriet en soms ook bewoners 
bijstaan in hun laatste levensfase. Geloof me dat dit allemaal 
diepe indruk op iedereen in de zorg gemaakt heeft. 

Het minste wat wij als bevolking kunnen doen, is onze hoed 
voor jullie afnemen en een diepe buiging voor jullie maken. 
Het is uiteraard maar symbolisch, maar als er iemand een 
dikke pluim verdient, zijn jullie het. Bedankt!

Jan Geurts
gemeenteraadslid 

Van VU naar N-VA met Marcel Smeulders
De Nieuw-Vlaamse Alliantie (N-VA) ontstond in 2001 uit de Volksunie (VU), die in 1954 was opgericht.  Al bij de 
opstart van N-VA werden zoveel mogelijk Volksunieleden en voormalige VU-mandatarissen betrokken. 

De Volksunie in Lommel kent heel wat oudgedienden. In 1976 werd Margueritha Neven als eerste vrouwelijke lijst-
trekker voor de gemeenteraadsverkiezingen verkozen op de VU-lijst, samen met Jan Vansummeren. In 1982 behaalde de 
VU met 10.96% drie zetels. Marcel Smeulders, Gerard Vanduffel (+) en Jan Vansummeren werden schepenen en vormden 
een coalitie met CD&V. Diel Verpoorten (+) werd OCMW-voorzitter. Jan Vansummeren en Marcel Smeulders zijn vandaag 
nog steeds actief lid bij N-VA. 

Marcel kwam bij de VU ten tijde van het 
verzet tegen het Egmontpact. Hij werd eerste 
schepen in 1982 en was verantwoordelijk voor 
o.a. milieu, huisvesting en patrimonium. In 
die periode was er in Lommel heel wat  te 
doen rond de cadmiumvervuiling. Veel van 
zijn energie ging naar die problematiek. Het 
was een intensieve periode, waarin hij zijn 
huisartspraktijk combineerde met zijn man-
daat als schepen. Marcel opende in 1983 het 
Wateringhuis in de Kolonie.

Toen de VU in 2001 doorstartte als N-VA, 
werd hij lid. De figuur van Geert Bourgeois 
sprak hem erg aan. In 2012 kandideerde zijn 
echtgenote Magda De Vroede nog  op de N-VA 
lijst voor de gemeenteraad. 

40 jaar engagement: links Marcel Smeulders bij de opening 
van het Wateringhuis, rechts Marcel nu.

lommel@n-va.be
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Commissariaat 
Noordwest-
Limburg moet in  
Lommel komen
Al geruime tijd onderhandelen de 
politiezones Lommel, Hano (Hamont-
Achel en Pelt), Kempenland (Leopolds-
burg, Peer en Hechtel-Eksel) en de zone 
Beringen-Ham-Tessenderlo om te fusio-
neren tot één grote politiezone Noord-
west-Limburg. Een dergelijke fusie heeft 
alleen maar voordelen: specialisatie van 
het korps, groter bereik, betere aanpak, 
grotere financiële armslag... 

Dat er twee regiokantoren zouden  
komen – één in Beringen en één in Lom-

mel -  zou voor de betrokken partijen 
geen probleem zijn, maar wel de vesti-
gingsplaats van het hoofdkantoor zorgt 
voor tweespalt, aldus schepen Karel 
Wieërs.

De burgemeester van Beringen dringt 
erop aan om de hoofdzetel in Beringen te 
situeren, maar veel argumenten hier-
voor zijn tot op heden niet gekend. De 
standpunten van de gemeentes Ham en 
Tessenderlo zijn onduidelijk. 

Dreigement

Lommel, hierbij gesteund door  
Hamont-Achel, Pelt, Leopoldsburg, Peer 
en Hechtel-Eksel, wenst om meerdere 
redenen het hoofdkantoor in Lommel te 
vestigen: Lommel ligt in de nieuwe zone 
centraal, heeft al een eigen hoofdkantoor 
en alleen Lommel heeft een volwaardige 
korpschef.  

Het dreigement vanuit Beringen om 
zich als politiezone uit het fusieverhaal 
terug te trekken is oneerlijk, maar vooral 
opmerkelijk: het bewijst dat Beringen 
niet overtuigd is van de voordelen van de 
fusie. In dit laatste geval is het misschien 
beter dat de politiezone Beringen-Ham-
Tessenderlo zich inderdaad terugtrekt, 
want hoe dan ook dient de hoofdzetel 
van de politiezone Noordwest-Limburg 
in Lommel te komen.

Paashaas paraat tijdens 
Maand van de Markt
April 2022 was de Maand van de Markt, en dat hebben we geweten in 
Lommel. De hele maand april kregen klanten een deelnemingskaartje  
bij al hun aankopen op de woensdagmarkt. Elke woensdag werden na  
de marktdag 10 winnaars getrokken uit de urne met de verzamelde  
deelnemingskaartjes. Zij wonnen aankoopbonnen, in waarde variërend 
van 10 tot 50 euro. 

Op 13 april kwam de  
paashaas deze actie in 
 eigen persoon ondersteu-
nen. De apotheose vond 
plaats op 4 mei, toen sche-
pen van Markten Johan 
Bosmans de hoofdprijs – 
een reischeque van  
250 euro – mocht uitreiken 
aan een gelukkige  
winnares. 

Even aanstippen dat deze 
actie liep in samenwerking 
met de provincie Limburg 
en de steun genoot van het 
Vlaams Agentschap  
Innoveren & Ondernemen.

Coachingsessies 
voor ondernemers
In samenwerking met professionals  
van de Thomas More Hogeschool, 
Marketingpartner.be en Retaildesignlab 
organiseert Lommel dit jaar gratis  
coachingsessies voor ondernemers. 
Deze sessies zijn bedoeld voor  
Lommelse ondernemers die actief zijn 
in de detailhandel, horeca en/of parti-
culiere dienstverlening. 

Onderwerpen van de sessies zijn onder 
meer: is omnichannel de toekomst van 
de retail? Is e-commerce iets voor mij? 
Mijn shop beter vindbaar in Google. 
‘De inschrijvingen liepen tot 1 mei en 
heel wat ondernemers schreven zich 
in voor een opleidingstraject op maat’, 
aldus een tevreden schepen van Lokale 
Economie Johan Bosmans.

Johan Bosmans
schepen van  
Lokale Economie
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Lommel Loont: pandendatabank in strijd tegen leegstand
In de strijd tegen de leegstand in het kernwinkelgebied werd het toelagereglement Lommel Loont recent uitgebreid met een gelijk-
namige website die, naast een overzicht van de bestaande toelagen, ook een online overzicht geeft van de beschikbare handelspanden. 

Schepen Johan Bosmans: “Pandeigenaren verklaren zich bereid om hun pand tegen vastgestelde maximumtarieven voor een korte 
termijn te verhuren. In ruil probeert de stad via de website kandidaat-ondernemers te werven en biedt hen een eenmalige vrijstelling 
van leegstandsheffing voor een jaar - voor zover het pand in het leegstandsregister is opgenomen. Op die wijze brengen we de partijen 
dichter bijeen."

N-VA Lommel blaast 20 kaarsjes uit 
De Lommelse N-VA afdeling bestaat intussen al 20 jaar! Het was Peter Luykx die als eerste Lommelaar een N-VA- 
lidkaart bemachtigde en het startschot gaf voor de Lommelse N-VA-afdeling. Sindsdien is de N-VA een vaste waarde 
in Lommel. In 2006 zetelden de eerste N-VA-gemeenteraadsleden (Theo Stelten en Peter Luykx), even later werd 
Peter federaal volksvertegenwoordiger en hij bleef dat gedurende 12 jaar. In 2012 groeide het aantal gemeenteraadsle-
den van twee naar zes. In 2018 kwamen er met Karel Wieërs en Johan Bosmans twee N-VA-schepenen en drie raads-
leden in het stadsbestuur. Het is afwachten wat de toekomst brengt, maar het huidige N-VA bestuur kijkt er alvast vol 
optimisme en werklust naar uit!

Peter Luykx bouwde in 2002 
een stevige afdeling uit.

Moeders in de bloemen
De Lommelse N-VA-afdeling deelde op de 
wekelijkse markt 800 bloemetjes uit ter 
gelegenheid van Moederdag.  

www.n-va.be/lommel
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Vlaanderen heeft u nodig
Vlaanderen is van u. Uw land, uw welvaart, uw toekomst. U bepaalt wat 
ermee gebeurt. Dat is uw recht als Vlaming. De N-VA zal altijd op de barrica-
den staan om uw stem te laten meetellen. En met hoe meer we zijn, hoe luider 
onze stem zal klinken. Daarvoor rekenen we ook op u. Wilt u uw toekomst in 
eigen handen nemen? Wilt u dat uw stem meetelt? Gelooft u dat dat alleen 
kan in een autonoom Vlaanderen? Dan hoort u bij de N-VA.

Word lid van de N-VA
Samen met de 40.000 overige N-VA’ers gaan we voor een vrij Vlaanderen. 
Zodat dit onwerkbare land de Vlamingen nooit meer als een verwaarloosbare 
minderheid terzijde kan schuiven.

Jong N-VA: jeugdhuis wordt werkelijkheid
Tijdens de campagne van de gemeenteraadsverkiezingen in 2018 was het jeugdhuis een speerpunt voor 
onze partij. Jong N-VA Lommel is dan ook heel blij dat het jeugdhuis eff ectief werkelijkheid wordt. Het 
stadsbestuur heeft  lang gezocht naar de perfecte locatie, en met succes. 

Een absolute vereiste was de centrale ligging van het jeugdhuis, met een sterke kern als basis. Daarom moet de 
centrumfunctie versterkt worden. Dit gebeurt onder andere door binnen het jeugdhuis een stadsfeestzaal te 
realiseren, die vooral initiatieven van verenigingen en jongeren moet stimuleren. Het jeugdhuis zal gerealiseerd 
worden naast CC De Adelberg. Door de centrale ligging is het de bedoeling dat alle Lommelse jongeren zich er 
welkom voelen.   

Geen kost maar investering 

De stad investeert in jongeren, het jeugdhuis moet een ontmoetingsplaats voor hen zijn. Het moet ook plaats 
bieden aan een goed georganiseerd jeugdopbouwwerk, met extra aandacht voor jongeren met psychische 
problemen. Zij zullen hier terechtkunnen voor een luisterend oor en professionele therapeutische hulp.

Ook wij zijn er voor u  

Onze Jong N-VA-afdeling volgt dit dossier op de voet op. Wij willen samen met de jeugd van Lommel nieuwe 
ideeën aanbrengen. 
We werken nauw samen met onze moederpartij, waar enkele bestuursleden van 
onze jongerenafdeling ook actief zijn. Zo kunnen we ideeën van de Lommelse 
jeugd aanbrengen en verder vormgeven. 

Dus heb je een idee of een beeld van hoe ons jeugdhuis er moet uitzien? 
Aarzel dan geen seconde en neem contact met ons op via lommel@n-va.be

Joachim Leurs
Voorzitter Jong N-VA Lommel

lommel@n-va.be
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